

Sifat Isa

Sesetengah orang Kristian mendakwa bahawa **"Isa adalah Tuhan"** atau sebahagian daripada trinititi - jelmaan Tuhan di bumi dan mengambil bentuk manusia.

Namun, menurut Injil, Isa dilahirkan, makan, tidur, berdoa dan mempunyai pengetahuan yang terhad - semua sifat yang tidak sesuai dengan Tuhan. Jadi, bagaimana perkara ini boleh bertentangan pada masa yang sama? Ini tidak rasional.

Namun, ada yang bertanya, **"Jika Allah boleh melakukan apa-apa, mengapa dia tidak boleh menjadi manusia?"** Secara definisi, Tuhan tidak melakukan perbuatan jahat, jadi jika Tuhan menjadi dan mengambil sifat manusia, dia bukanlah Tuhan.

Selain itu, Injil mengandungi banyak ayat di mana Isa bercakap dan berkelakuan seolah-olah Tuhan adalah "makhluk" yang berasingan. Sebagai contoh, Isa **"jatuh ke mukanya dan berdoa"** (Matthew 26:39). Jika Isa adalah Tuhan, adakah Tuhan bersujud dan berdoa? Kepada siapakah beliau berdoa?

Sesetengah orang Kristian mendakwa bahawa **"Isa adalah Anak Tuhan."** Apakah maksudnya yang sebenar? Sesungguhnya Tuhan jauh dari mempunyai anak. Sebaliknya, kita mendapati bahawa istilah **"Anak Tuhan"** secara simbolik digunakan dalam bahasa Injil terawal untuk **"orang yang benar"**. Ia digunakan di seluruh Perjanjian Lama untuk Daud, Sulaiman dan Israel - bukan hanya untuk Isa, **"...Israel adalah anak sulung saya,"** (Exodus 4:22) sebagai contoh.

"Tiadalah layak bagi Allah mempunyai anak. Maha Sucilah Ia!"
Quran 19:35

Kepercayaan Islam tentang Isa menerangkan siapa Isa yang sebenar, sambil mempertahankan kepercayaan murni tentang Tuhan dan Kebesaran, Keunikan dan Kesempurnaan. Isa adalah utusan Tuhan yang menyeru kepada menyembah Allah.

Apabila cuba memahami konsep Tuhan dalam Islam, penting untuk membincangkan status Isa, memandangkan terdapat kekeliruan dan tuntutan yang tersebar mengenai sifatnya.

Jadi...Kenapa saya di sini?

Semua orang mengakui bahawa mata, telinga, otak dan hati kita mempunyai tujuan diciptakan. Bukankah tidak masuk akal jika manusia tidak mempunyai tujuan hidup?

Tuhan, Yang Maha Bijaksana, tidak menciptakan kita tanpa tujuan atau hanya untuk memenuhi naluri dan keinginan kita. Sebaliknya, kita mempunyai tujuan yang lebih tinggi - untuk beriman kepada Tuhan, agar kita hidup berdasarkan petunjuk Pencipta kita. Pedomannya membolehkan kita menjalani kehidupan yang berjaya dan diberkati. Termasuklah amalan peribadi seperti doa, bermanfaat kepada masyarakat seperti berbaik-baik dengan jiran, menjaga keluarga, kejujuran, dan menjaga haiwan.

Allah melarang kita menyembah sesuatu yang lain (contohnya patung, matahari, bulan, orang suci, imam atau nabi). Dia tidak memerlukan perantara. Semua orang boleh menyembah Tuhan secara langsung.

Tuhan mengatakan kehidupan ini sebagai ujian, dan orang diuji dengan cara yang berbeza. Kita tidak dapat mengawal apa yang berlaku kepada kita, tetapi kita boleh mengawal reaksi kita. Kesabaran dalam kesukaran dan rasa syukur adalah cara untuk mendekati diri kepada Tuhan dan mencapai Syurga yang kekal. Kita juga diberi amaran hukuman yang dahsyat di Neraka jika kita memilih untuk tidak beriman dan mengabaikan perintahNya.

Jadi... apa yang perlu saya buat sekarang?

Ujian keimanan seseorang adalah menggunakan akal untuk merenung dan mengenali tanda-tanda Tuhan dan hidup mengikut bimbingan-Nya. Hal ini dilakukan dengan mentaati perintah Tuhan, yang dalam bahasa Arab bermaksud menjadi **"Muslim"**.

Tuhan, satu-satunya Pencipta - 'Allah' dalam bahasa Arab - menjadikan Islam boleh dipeluk oleh semua, tanpa mengira sejarah, latar belakang atau keadaan sekarang. Sesiapa sahaja boleh menjadi seorang Muslim dengan mempercayai dan mengucapkan kesaksian iman berikut:

"Saya bersaksi bahawa tidak ada Tuhan yang layak disembah kecuali Allah, dan saya bersaksi bahawa Muhammad adalah Rasulullah."

Bukankah tiba masanya untuk memenuhi matlamat hidup anda, tunduk kepada kebenaran dan mengakui KewujudanNya?

v2.01

Untuk Maklumat & Siri-siri Lanjut Risalah ini

p (+61) 3 9309-1515 **w** islamicpamphlets.com **e** shareislam@gmail.com

Butiran Sumbangan (Setiap \$1 AUD = 15 risalah)

Nama Bank Commonwealth Bank **Akaun** Pamphlet Project Australia
BSB 063620 **Account** 10532332 **Swift (international)** CTBAU2S

APAKAH TUJUAN HIDUP?

dari
manakah saya?

kenapa
saya di sini?

ke mana
saya akan pergi?

pelajari
asasnya

islamicpamphlets.com

APAKAH TUJUAN HIDUP?

Inilah salah satu persoalan utama apabila kita berfikir tentang tujuan hidup, **“dari mana kita datang?”** Adakah kita berada di sini secara kebetulan? Terdapat pelbagai alasan yang logik dan rasional untuk mempercayai kewujudan Pencipta. Berikut adalah antara sebabnya.

1. Permulaan Alam Semesta

Bukti pertama yang menunjukkan kewujudan Pencipta adalah dengan permulaan alam semesta.

Cuba bayangkan jika anda menjumpai jam tangan di tengah padang pasir. Kita semua tahu bahawa jam tangan diperbuat daripada kaca, plastik dan besi. Kaca berasal dari tanah, plastik dari minyak, dan logam diekstrak dari darat - semua komponen ini terdapat di padang pasir. Adakah anda percaya bahawa jam tangan itu terbentuk dengan sendirinya? Bahawa matahari bersinar, angin bertiup, petir melanda, minyak berbuih ke permukaan bercampur dengan pasir dan logam selama jutaan tahun dan jam terbentuk secara kebetulan?

Pengalaman manusia dan logik akal

memberitahu kita bahawa sesuatu yang mempunyai permulaan tidak mungkin menciptakan dirinya sendiri. Oleh itu, penjelasan yang paling rasional ialah Tuhan menciptakan alam semesta ini dan sudah pasti berkuasa dan bijaksana kerana dapat membawa seluruh alam semesta menjadi kenyataan dan mewujudkan 'hukum sains' yang menaunginya. Tuhan juga

bersifat kekal dan tidak terikat dengan ruang kerana masa, ruang dan jisim bermula pada penciptaan alam semesta. Semua penjelasan ini membuktikan konsep asas Tuhan, pencipta alam semesta. Semua ini tidak bercanggah dengan sains moden yang menyimpulkan bahawa alam semesta adalah terbatas dan mempunyai permulaan.

“Siapakah yang menciptakan Tuhan”? Tuhan, Maha Pencipta, berbeza dengan ciptaan-Nya. Tuhan kekal dan tidak mempunyai permulaan.

2. Kesempurnaan Alam Semesta

Bukti kedua kewujudan Pencipta yang Bijaksana adalah keseimbangan alam semesta yang sempurna.

Pelbagai ciri-di alam semesta jelas menunjukkan ia direka khas untuk menyokong kehidupan, seperti jarak bumi dan matahari, ketebalan kerak bumi, kelajuan putaran bumi, peratusan oksigen di atmosfer, dan bahkan kecondongan bumi. Sekiranya pengukuran ini sedikit berbeza dengan apa yang ada sekarang, kehidupan tidak dapat wujud.

Begitulah juga jam tangan mempunyai pencipta untuk memastikan masa yang tepat, bumi mempunyai pencipta untuk memastikan masa yang tepat. Bolehkah ini berlaku secara kebetulan?

“Sesungguhnya dalam penciptaan langit dan bumi, dan silih bergantinya malam dan siang terdapat tanda-tanda bagi orang-orang yang berakal.”
Quran 3:190

Setelah kita melihat aturan, undang-undang dan sistem yang tepat di dalam diri kita dan seluruh alam semesta, adakah masih tidak masuk akal wujudnya Perancang? 'Perancang' inilah yang menunjukkan wujudnya Tuhan - yang mengawal aturan ini.

3. Wahyu Tuhan

Bukti ketiga yang menunjukkan kewujudan Pencipta adalah wahyu yang diturunkan kepada manusia sebagai tanda kewujudanNya. Terdapat tanda-tanda yang jelas bahawa kitab Islam, Al-Quran, adalah firman Tuhan. Berikut adalah penjelasan yang menyokong tuntutan ini:

- Melebihi 1400 tahun dan mengandungi banyak fakta saintifik yang tidak diketahui orang pada masa itu dan yang baru sahaja ditemui oleh sains. Contohnya termasuk: air merupakan asal semua makhluk hidup (Quran 21:30); alam semesta yang berkembang (Quran 51:47); orbit matahari dan bulan yang berasingan (Quran 21:33).
- Mengandungi banyak fakta sejarah yang tidak diketahui oleh orang pada masa itu dan juga pelbagai ramalan yang telah terbukti betul.

Sekiranya Tuhan memberikan sebuah pedoman, ia pasti mengandungi bukti yang jelas mengenai kewujudanNya.

- Bebas dari sebarang kesilapan atau percanggahan walaupun wahyu telah turun selama 23 tahun dan meliputi pelbagai topik.
- Terpelihara, perkataan demi perkataan, sejak wahyu dalam bahasa Arab, tidak seperti kitab suci lain yang tidak lagi wujud dalam bentuk asalnya.
- Mempunyai mesej yang mudah, tufen dan sejagat yang bersesuaian dengan akal manusia dan kepercayaan tentang Tuhan Yang Maha Esa.
- Mempunyai kesan yang mendalam dan menggerakkan hati.
- Telah diturunkan kepada Nabi Muhammad SAW yang dikenali sebagai buta huruf, namun mengandungi gaya bahasa yang unik yang secara umum dikenali sebagai kepetahan dan keindahan linguistik Arab.

Keunikán dan keajaiban Quran membuktikan ianya daripada Tuhan.

Tuhan Mengutuskan Petunjuk

Apabila diketahui bahawa kita diciptakan oleh Pencipta Maha Bijaksana, kita pasti bertanya mengenai tujuan hidup kita. Apa yang Tuhan harapkan daripada kita? Adakah kita hidup bereksperimen? Adakah kita hanya mengikuti orang lain? Tidak. Tuhan mengutuskan para Nabi dan wahyu untuk menjelaskan tentang tujuan hidup.

Allah mengutuskan ribuan Nabi, sekurang-kurangnya satu untuk setiap bangsa, dengan mesej yang sama: untuk beriman dan mengikuti petunjuk-Nya. Mereka termasuk Adam, Nuh, Ibrahim, Musa, Isa dan Muhammad (salam sejahtera ke atas mereka semua).

Nabi Muhammad SAW, yang terakhir dalam rantai para Nabi, adalah contoh sempurna sebagai manusia yang jujur, adil, penuh belas kasihan dan berani. Dengan wahyu terakhir daripada Allah, Al-Quran, untuk menunjukkan bagaimana ajaranNya harus diterapkan.

Quran adalah pedoman hidup dan menerangkan banyak konsep seperti tujuan hidup kita; siapa Tuhan; perkara yang disukai dan tidak disukai oleh Tuhan; kisah Nabi-nabi dan pelajaran mereka; Syurga, Neraka, dan Hari Penghisaban. Ia bertujuan untuk memperjelas salah faham tentang sifat Tuhan, seperti menjelaskan sifat dan peranan Isa dibandingkan dengan sifat Allah.

Isa, seperti semua Nabi-nabi lain, bermukjizat dan menyeru kepada penyembahan Tuhan Yang Maha Esa.

Quran 19:36